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Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Alma Thunberg

Val av justerare: Sofia Njurin

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll



Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Salina var sämst och missade förra mötet. Ordföranden för humsek vill
närvara på ett av våra möten.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Sofia meddelar: Inget nytt från SAMO.

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info.
Valdemar meddelar: Det ser fint ut, vi har lika mycket som förra
mötet. De väntar fortfarande på en faktura.

Diskussion

D1 WeDigIt
Salina tar upp konversationen hon håller med WeDigIt snubben. Det
blev lite strul för deras ordförande har tagit en paus från
styrelsen. Ny ordförande: Camilla Johansson. Salina har sagt att Alma
har ansvar.

D2 På Spåret
Frida och Jessica meddelar: det blir någon gång efter jul.

D3 Sittning
28:e januari. 265 kr/person. Origo kårhus. De kommer skicka ut ett
google form och all information till Frida så hon kan lägga ut det på
våra sociala medier.

D4 Skrivartävling
Gruppen har inte träffats, men informationen ska komma ut nästa vecka
någon gång.



D5 Julavslutning
Salina vill ha fest för SpLitt. Tryggheten? Tredje advent helgen?
Salina skriver och frågar om bokning av tryggheten. Det blir tredje
adventsfika den 12:e.

Beslut

B1 WeDigIt
inget beslut

B2 Beslut om På Spåret
inget beslut

B3 Beslut om Sittning
inget beslut

B4 Beslut om Skrivartävling
inget beslut

B5 Beslut om Julavslutning
Beslut taget att vi ska ha fika. budget kommer senare.

Övrig fråga:

Salina läser upp ett mejl om overallerna. Det är problem med leveransen, vi

vet inte när de dyker upp. De kommer mest troligen i början av januari.

Frida påminner oss om att hon vill ha information om alla medlemmar i

styrelsen så vi kan lägga upp det på hemsidan.

Sofia undrar om det finns fler subventioner på gång. Valdemar löser

problemet.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande: Salina Söderberg

Sekreterare: Alma Thunberg



Justerare: Sofia Njurin


